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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Главният секретар на БТПП д-р Васил Тодоров проведе среща с представители на "Страк Дизайн" – Светослав
Димитров и Веселин Павлов, и на "Айти Гикс" - Виктор Борисов. На срещата бяха разгледани възможностите за
развитие на новите технологии в областта на дизайна и нови софтуерни решения в услуга на бизнеса. Страк
Дизайн (https://straccdesign.com/) предоставя висококачествени 3D дизайн услуги, коит... 

Делегация от Бургаската търговско промишлена палата бе официален гост на Международно изложение за
хранителни стоки и селскостопанска техника, което се проведе в Къркларели, Турция. Изложението, на което бяха
представени повече от 160 фирми, се провежда за трети пореден път и събира на едно място производители на
мляко и млечни продукти, вино, шара, месни изделия, мед, плодове и зеленчуци, подправ... 

В началото на месец Декември тази година делегация от Бургаската търговско промишлена палата бе официален
гост на Международно изложение за хранителни стоки и селскостопанска техника в Къркларели, Турция.
Изложението, на което бяха представени повече от 160 фирми, се провежда за трети пореден път и събира на
едно място производители на мляко и млечни продукти, вино, шара, месни изделия , мед, плод... 

Обществен дарителски фонд – Стара Загора отбеляза своята 20 годишнина по време на традиционната
Дарителска вечер, която се проведе на 12.12.2023 г. Благотворителното събитие се организира в партньорство с
множество граждански организации и клубове от града. Като част от традиционната Дарителска вечер Коледна
трапеза на обединена Европа се проведе Дарителски кръг "За Стара Загора". Този модел за да... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

Заглавие: Среща с представители на технологични компании
Дата: 21.12.2023 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БсТПП участва на Международно изложение в Къркларели
Дата: 20.12.2023 15:03
Медия: Черноморие

Заглавие: Бургаската търговско промишлена палата участва на международно изложение в Турция
Дата: 20.12.2023 14:17
Медия: Грамофона

Заглавие: Обществен дарителски фонд – Стара Загора отбеляза своята 20 годишнина
Дата: 21.12.2023 10:32
Медия: Долап БГ

https://www.bcci.bg/news/19962
https://chernomorie-bg.com/post/bstpp-uchastva-na-mejdunarodno-izlojenie-v-karklareli-9996
https://www.gramofona.com/business-jug/burgaskata-targovsko-promishlena-palata-uchastva-na-mejdunarodno-izlojenie-v-turciya
https://dolap.bg/2023/12/21/100347/


Тъй като светът на технологиите продължава да се развива с бързи темпове, пейзажът на набирането на
персонал в областта на ИТ се променя заедно с него. До 2024 г. се очаква няколко нови тенденции да
предефинират начина, по който организациите подхождат към наемането на ИТ специалисти. В тази статия се
разглеждат тези ключови тенденции, като се предлага поглед към бъдещето на набирането на ИТ персо... 

В "KBC Груп" има над 100 учени, занимаващи се с данни, които работят в международен план и предоставят ноу-
хау на дъщерните дружества, посочва Татяна Иванова, иновационен лидер на "KBC България". Тя започва
кариерата си преди 20 години в "Сосиете Женерал" и досега е изградила богата международна кариера, заемайки
ръководни позиции в различни подразделения на групата, сред които директор "Банкиране... 

Марко Сустич залага изцяло на Tesla тази година. Инвеститор на дребно, който работи и в европейската
автомобилна индустрия, той купува акции на Tesla почти всеки месец през 2023 г. и почти удвоява размера на
експозицията си през годината. Сустик няма други дялове в електромобилни компании, тъй като смята, че
конкурентите няма да могат да надминат технологията на Tesla. "Няма как някой да ги насти... 

Японската корпорация "Бриджстоун" (Bridgestone), един от най-големите производители на автомобилни гуми в
света, съобщи, че е продала руските си активи на руската холдингова компания "Ес8 кeпитъл" (S8 Capital), която
вече сложи ръка на активите на няколко западни концерна, напускащи Русия, предаде Ройтерс. "Бриджстоун",
която е в Русия от 1998 г., обяви през март 2022 г., че спира цялата си произв... 

Тази година бизнесът в Пловдив и региона отново бе изправен пред редица глобални предизвикателства. Наред с
последиците от ковид пандемията, които все още преодоляват някои компании, продължаващата война в
Украйна, а отскоро и в Близкия изток, които стагнираха пазарите, рецесията в Германия - най-голямата
икономика в Европа, неминуемо дават отражение и у нас. Препъникамъни продължават да бъдат ск... 

Създаването на единна модерна информационна система отдавна е приоритет на ръководствата на Комисията
за финансов надзор. Най-накрая след три години усилена работа тази система вече е факт. Тя ще замени
действащите в момента над 10 отделни информационни морално остарели модули, които обслужват години наред
различни надзорни, статистически и административни дейности на КФН и създават редица трудно... 

Заглавие: Бъдещето на набирането на персонал в областта на ИТ. Тенденции, които да наблюдавате през 2024
Дата: 21.12.2023 09:31
Медия: Факти

Заглавие: Иновациите са това, което ни отличава
Дата: 21.12.2023 08:15
Медия: Мениджър

Заглавие: В главата на всички: Как Tesla стана звезда за инвеститорите на дребно
Дата: 21.12.2023 06:56
Медия: Profit

Заглавие: "Бриджстоун" продаде руския си бизнес на местна холдингова компания
Дата: 20.12.2023 15:22
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Пловдив скочи в топ 10 на класация на Financial Times, ето за какво
Дата: 21.12.2023 08:52
Медия: Блиц

Заглавие: КФН се интегрира в държавната система за е-управление
Дата: 21.12.2023 06:52
Медия: Класа

Заглавие: Проф. Нако Стефанов: "Един пояс, един път" е най-мащабната мирна инициатива в историята на
човечеството и най-ярката демонстрация на глобалната отвореност на КНР
Дата: 21.12.2023 10:22

https://fakti.bg/biznes/841958-badeshteto-na-nabiraneto-na-personal-v-oblastta-na-it-tendencii-koito-da-nabludavate-prez-2024
https://manager.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B8%D0%BB%D0%B8/inovaciite-sa-tova-koeto-ni-otlichava
https://profit.bg/foreks/v-glavata-na-vsichki-kak-tesla-stana-zvezda-za-investitorite-na-drebno/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/590339--bridzhstoun-prodade-ruskiya-si-biznes-na-mestna-holdingova-kompaniya
https://blitz.bg/obshtestvo/plovdiv-skochi-v-top-10-na-klasatsiya-na-financial-times-eto-za-kakvo_news993004.html
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/505385-%D0%BA%D1%84%D0%BD-%D1%81%D0%B5-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D0%B3%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%B2-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5
https://www.24plovdiv.bg/mneniya/article/16675669


В обширно интервю за КМГ проф. дфн, д-р ист.науки Нако Стефанов отговаря на въпроси, свързани с историята,
отделните етапи, някои трудности, и - разбира се постиженията на реформите в КНР през изминалите 45 години и
как отварянето на Китай към света влияе на глобалните процеси. В. Проф. Стефанов, през декември 2023 г. се
навършват 45 години от началото на реформите в КНР. Моля да ни припомните нач... 

Потребителските нагласи в еврозоната и в целия ЕС се подобриха през декември за втори пореден месец,
достигайки 5-месечен връх. Това показват предварителни резултати от последно проучване на Европейската
комисия Потребителските нагласи в еврозоната и в целия ЕС се подобриха през декември за втори пореден
месец, достигайки 5-месечен връх. Това показват предварителни резултати от последно проучване ... 

България се присъедини към съвместна декларация относно финансирането на енергийната ефективност и
Европейска коалиция за финансиране на енергийната ефективност. Тя е подписана днес от комисаря по
енергетиката Кадри Симсон и енергийните министри на всички 27 държави членки на ЕС в рамките на Съвета по
Транспорт, телекомуникации и енергетика в Брюксел, съобщават от Министерството на енергетиката. С... 

Отпадането на дерогацията през март е разумно решение, подкрепено с експертно мнение, според депутата от
ПП-ДБ "Има положителни сигнали за подобряване на икономическата ситуация в страната. Преките чуждестранни
инвестиции в България са с рекордно нарастване тази година спрямо последните 10-12 години. Това
реинвестиране означава, че компаниите, които са тук влагат печалбата си у нас, защото явно оч... 

Доставчиците на свързаност може и да не могат да надскочат сегашния темп на иновации, но с правилните
партньорства са напът да интегрират своите услуги в мощни екосистемиС нарастващата нужда от цифрова
трансформация в бизнеса и с все по-голямата зависимост от технологиите във всекидневието ни
телекомуникационният сектор се очаква да играе още по-важна роля в насърчаването на иновациите в
следващит... 

Министрите на финансите на Европейския съюз се споразумяха в сряда за реформа на фискалните правила на
блока от две десетилетия, която дава повече време за съкращаване на публичния дълг и създава стимули за
публични инвестиции дори по време на бюджетна консолидация, предава "Ройтерс". Реформата идва, след като
нивата на националния дълг бяха изтласкани до рекордно високи нива от програмите за възс... 

Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Потребителските нагласи в Евросъюза се подобряват през декември
Дата: 21.12.2023 09:55
Медия: Econ

Заглавие: Евросъюзът с първа стъпка към привличане на частни инвестиции за енергийната ефективност
Дата: 20.12.2023 12:07
Медия: Perunik.COM

Заглавие: Мартин Димитров: Положението е овладяно, бюджетният дефицит ще е под 3% до края на годината
Дата: 21.12.2023 10:30
Медия: 168 часа

Заглавие: Телекомите между цифровата трансформация и дигиталната диференциация
Дата: 21.12.2023 08:00
Медия: Капитал

Заглавие: Правителствата на ЕС сключиха споразумение за по-меки фискални правила
Дата: 21.12.2023 09:52
Медия: News.bg

Заглавие: САЩ обмислят удар върху китайските електромобили с повишаване на митата
Дата: 21.12.2023 10:38
Медия: Инвестор.БГ

https://econ.bg/%D0%A4%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8/%D0%9F%D0%BE%D1%82%D1%80%D0%B5%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%B8-%D0%B2-%D0%95%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%81%D1%8A%D1%8E%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%B4%D0%B5%D0%BA%D0%B5%D0%BC%D0%B2%D1%80%D0%B8_l.a_i.804452_at.18.html
https://www.perunik.com/news/578538/evrosayuzat-s-parva-stapka-kam-privlichane-na-chastni-investitsii-za-energiynata-efektivnost
https://www.168chasa.bg/article/16675578
https://www.capital.bg/biznes/telekomi/2023/12/21/4567387_telekomite_mejdu_cifrovata_transformaciia_i/
https://news.bg/int-economics/pravitelstvata-na-es-sklyuchiha-sporazumenie-za-po-meki-fiskalni-pravila.html
https://www.investor.bg/a/444-novini/386484-sasht-obmislyat-udar-varhu-kitayskite-elektromobili-s-povishavane-na-mitata


Служители от Белия дом разглеждат редица вносни китайски стоки на стойност около 300 млрд. долара, които
бяха засегнати от митата, наложени от Доналд ТръмпАдминистрацията на американския президент Джо Байдън
обсъжда повишаване на митата върху вноса на някои китайски стоки, включително електрически превозни
средства, в опит да подкрепи американската индустрия за чиста енергия срещу по-евтиния китай... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Това би струвало 4,56 млрд. лева, посочват от МТСПМинистерството на труда и социалната политика не подкрепя
промените в Закона за социалните услуги, внесени от депутати в Народното събрание, които предвиждат право на
личен асистент да имат и тези хора с увреждания, за които не е определена чужда помощ.В момента пълнолетни с
трайни увреждания имат право на асистентска подкрепа само ако са с определ... 

Промени в регистрацията на безработни, предвиждат изменения в Правилника за прилагане на Закона за
насърчаване на заетостта (ППЗНЗ), качени за обществено обсъждане.С промени в закона, които влизат в сила от
началото на 2024 г., беше приета служебна промяна в регистрацията на хора от безработни в заети, при
включването им в програми и мерки за заетост и обучение, вкл. програми и проекти, финансиран... 

"Подкрепата на стойностни идеи и значими каузи може да мине отвъд това човек просто да направи дарение в
касичка, както повечето хора са свикнали. В България има много талантливи хора, които работят в граждански
организации, които имат нужда от подкрепа, които са се посветили на стойностни идеи и разрешаването на
социално значими проблеми и ние можем да им помагаме, когато купуваме това, което те ... 

Без професионално образование няма индустрия, категоричен е създателят и изпълнителен директор на Тракия
икономическа зона- Инж. Панчев, каква е равносметката за Тракия икономическа зона (ТИЗ) през 2023 година?
Колко инвестиции успяхте да привлечете? - Привлякохме над 250 милиона евро инвестиции, но това не е най-
важната новина за нас. Новината, а и най-голямата гордост и успех за мен, моя екип и ... 

Над 90 процента от работодателите в Румъния ще раздадат бонуси за Коледа и Нова година на работниците си,
съобщава информационният сайт Зиаре, като се позовава на проучване на румънската консултантска компания
"Фреймс" (Frames), осъществено сред 1200 работодатели. Размерът на бонусите в повечето случаи е между 1000 и
1500 леи (393 лв. – 590 лв.). Някои държавни компании, като петролния оператор "К... 

Заглавие: Министерството против асистент за всеки човек с увреждане
Дата: 21.12.2023 09:43
Медия: Pariteni

Заглавие: След Нова година автоматично вкарват безработните в програми за заетост и обучение
Дата: 21.12.2023 09:34
Медия: Кворум Силистра

Заглавие: Смели, гъвкави, креативни. Какво не достига на социалните ни предприятия?
Дата: 21.12.2023 09:05
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Инж. Пламен Панчев: Най-големият ни успех е развитието на професионалното образование
Дата: 21.12.2023 08:30
Медия: Марица

Заглавие: Над 90 процента от работодателите в Румъния ще раздадат коледни премии и бонуси на работниците
си
Дата: 21.12.2023 09:58
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Още 1 млн. лв за образование
Дата: 21.12.2023 09:38
Медия: Мрежа на учителите новатори

https://www.pariteni.bg/novini/zdrave/ministerstvoto-protiv-asistent-za-vseki-chovek-s-uvrezhdane-248147
https://www.kvorum-silistra.info/news/37153
https://bnr.bg/post/101924744
https://www.marica.bg/plovdiv/gradat/inj-plamen-panchev-nay-golemiqt-ni-uspeh-e-razvitieto-na-profesionalnoto-obrazovanie
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/590690-nad-90-protsenta-ot-rabotodatelite-v-rumaniya-shte-razdadat-koledni-premii-i-bon
https://teacher.bg/%D0%BE%D1%89%D0%B5-1-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5/


Още 1 036 263 лв. за осигуряване на дейности по 4 национални програми за развитие на образованието отпусна
правителството. За осигуряване на заместващи учители в периода от юли до септември 2023 г. по НП "Без
свободен час" се осигуряват 342 614 лв. Средствата ще бъдат разпределени между 352 училища и 79 детски
градини. По Национална програма "Обучение за ИТ умения и кариера" се отпускат 318 540 лв... 

Правителството на България отпусна допълнителни средства от 1 036 263 лв. за подкрепа на четири ключови
национални образователни програми. Средствата ще бъдат използвани за разнообразни цели, включително
осигуряване на заместващи учители, развитие на ИТ умения и кариера, профилактика и рехабилитация на
педагогически специалисти, както и модернизация на професионалното образование и обучение. Напр... 

Българското висше образование съвсем скоро ще влезе в жестока криза за кандидат-студенти, които няма да
може да намери на вътрешния пазар.Каква е динамиката на пазара на кадри за логистиката у нас? Какви са
изискванията на компаниите към подготовката и "отдадеността" на бъдещите специалисти по логистика и
управление на веригите на доставки? Какво от своя страна изискват и могат да предложат студен... 

СИБИЛА КУСЕВА УНСС е един от най-бързо развиващите се университети в България и единствения с голям
фотоволтаичен парк, покриващ 60% от нуждите от електроенергията му. Сътрудничеството на университета с
общините е един от приоритетите на ректора проф. Димитър Димитров. От община Етрополе има голям брой
студенти, които след това успяват да се реализират успешно. Самият проф. Димитров често е посеща... 

Отминаващата 2023 г. беше много успешна за банките в България. Има значителен ръст на кредитите и
депозитите. Но банките са изправени пред редица предизвикателства като предстоящото влизане в еврозоната и
дигитална трансформация. За това какво може да очакваме по отношение на лихвите и кредитирането при
влизане в еврозоната, какви нови дигитални услуги ще има за клиентите и какви са очакванията за... 

Жасмина Янкова, собственик на Jasmin Coffee RoasteryРазкажете ни за своя професионален опит преди Jasmin
Coffee Roastery. Професионалният ми опит до стартиране на бизнеса с кафе започна в сферата на маркетинга, с
няколко години в счетоводно обслужване на мероприятия, в големи международни хотелски вериги.
Образованието и работата ми в сферата на туризма са в основата на уменията ми за организация ... 

Заглавие: Българското правителство инвестира над 1 милион лева в образованието чрез четири национални
програми
Дата: 21.12.2023 09:12
Медия: Портал Силистра

Заглавие: Кризата за логистични кадри ще се задълбочава
Дата: 21.12.2023 10:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Проф. Димитър Димитров: Имаме близо 100% реализация на студентите на пазара на труда
Дата: 21.12.2023 09:34
Медия: News Maker

Заглавие: Месеци преди да приемем еврото направете това с парите под дюшеците
Дата: 20.12.2023 09:33
Медия: Луд спорт

Заглавие: Печенето на кафе за нас не е просто работа, а страст и начин на живот
Дата: 21.12.2023 08:00
Медия: Капитал

Заглавие: ИА ГИТ и немска организация ще работят заедно за по-добра защита на правата на български
работници в Германия
Дата: 21.12.2023 11:04
Медия: Изпълнителна агенция "Главна инспекция по труда"

https://www.portal-silistra.eu/news/12735
https://logistika.bg/krizata-za-logistichni-kadri-shte-se-zadalbochava/
https://newsmaker.bg/2023/12/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2-%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-100-%D1%80%D0%B5/
https://ludsport.net/820770/
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2023/12/21/4563129_pecheneto_na_kafe_za_nas_ne_e_prosto_rabota_a_strast_i/
https://www.gli.government.bg/bg/taxonomy/term/423/node/12818


Изпълнителна агенция "Главна инспекция по труда" (ИА ГИТ) подписа споразумение за сътрудничество с
немската организация Arbeit und Leben (AL), която предлага безплатни консултации по трудово право. То има за
цел да защити правата на българските мобилни работници за времето, в което полагат труд в Германия.
Партньорите по проекта ще работят заедно, за да ограничат дискриминацията, експлоатацията и ... 

Какво прави един бизнес наистина успешен? Продуктовите решения, индивидуалният подход или специалните
оферти? Може би това са само част от условията един бранд да бъде отличим. Извън всички тези инструменти,
има и много други детайли, които правят една марка стойностна в очите на нейните потребители. Като говорим за
създаване на стойност в бизнеса за привличане и ангажиране на потребителите, няма ... 

"Голяма част от старт-ъпите са създадени от млади предприемачи, това са младите иноватори на Европа, които
се опитваме да защитим и да задържим в ЕС. Старт-ъпите имат силен социален елемент. Целта е да помагат на
хората. Голяма част от старт-ъпите, включително и в България, разработват технологии в сферата на
здравеопазването, енергийната ефективност, зелената енергия. Създателите им са млади хора... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Американски компютърен учен загуби искането си да регистрира патенти за изобретения, създадени от неговата
система за изкуствен интелект, в знаково дело във Великобритания за това дали AI може да притежава патентни
права.В решение от сряда британският върховен съд заключи, че "изобретателят трябва да бъде лице" –
физическо или юридическо, за да може да кандидатства за патенти съгласно действащото ... 

На прекрасния празник Игнажден бяха осветени 30 броя Opel Mokka Electric, които стават част от автопарка на
БТА. Българската телеграфна агенция предприе стъпка към електрификация.Електрическите автомобили ще
бъдат на разположение на репортерите и кореспондентите на националната новинарска агенция в София и
страната. За нуждите им в двора на БТА са изградени три зарядни станции. Белоградчишкият епи... 

КНДР е доставила на Русия повече от хиляда контейнера с боеприпаси. Тази информация се потвърждава от
сателитни снимки, разкри посланикът на САЩ в НАТО Джулиан Смит. "Разполагаме с нова информация, че КНДР
наскоро е доставила допълнителни оръжия на Русия за използване във войната срещу Украйна. По наша
информация КНДР е прехвърлила на Русия повече от хиляда контейнера с военно оборудване и боеприп... 

Заглавие: ИКЕА България – там, където се срещат иновации, функционалност и достъпност
Дата: 21.12.2023 11:00
Медия: Списание Enterprise

Заглавие: Цветелина Пенкова: Със законодателството за старт-ъпите защитаваме и задържаме младите в
България и в Европа
Дата: 21.12.2023 10:45
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Американски учен загуби знаково дело, свързано с изкуствения интелект
Дата: 20.12.2023 20:33
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: БТА се електрифицира с 30 Opel Mokka Electric
Дата: 21.12.2023 09:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: САЩ: Пхенян е изпратил над хиляда контейнера със снаряди за Русия
Дата: 21.12.2023 06:41
Медия: News.bg

Заглавие: Войната | Г-7 търси начини как да конфискува руски активи в полза на Украйна
Дата: 21.12.2023 09:27
Медия: Капитал

https://enterprise.bg/econimics-and-business/ikea-balgariya-tam-kadeto-se-sreshtat-inovatsii-funktsionalnost-i-dostapnost
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/590739-tsvetelina-penkova-sas-zakonodatelstvoto-za-start-apite-zashtitavame-i-zadarzha
https://kmeta.bg/%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%BD-%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D1%83%D0%B1%D0%B8-%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%BE/
https://logistika.bg/bta-se-elektrifitsira-s-30-opel-mokka-electric/
https://news.bg/int-politics/sasht-phenyan-e-izpratil-nad-hilyada-konteynera-sas-snaryadi-za-rusiya.html
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2023/12/21/4568480_voinata_g-7_tursi_nachini_kak_da_konfiskuva_ruski/


Политическите спорове в САЩ и Европа застрашават финансовата подкрепа за КиевТемата накратко Около 260
млрд. евро от активите на Руската централна банка бяха блокирани миналата година в страните от Г-7, ЕС и
Австралия. Противниците на тази идея се притесняват, че подобен ход ще навреди на международния ред и ще
подкопае доверието, което държавите показват, когато съхраняват резерви в други стран... 

Насилственото набиране на хора за фронта може да деморализира военнослужещите на фронтовата линия,
опасяват се наблюдателиПредложението на украинската армия да набере още до 500 000 цивилни предизвика
смесени чувства в Киев, като много хора казват, че са необходими повече войски за борба с Русия, но някои
предполагат, че е безсмислено, освен ако не получат повече оръжия, предаде Ройтерс. Президент... 

Пернишките крадци са №1 у нас в момента по брой извършени престъпления и мащаб на плячката. Бандите от
миньорския град официално са успели да детронират емблематичните си конкуренти от столичния кв. "Люлин",
които години наред държаха топкласацията в този престъпен бизнес. Това казаха криминалисти от сектор
"Кражби" в Главна дирекция "Национална полиция" пред "Телеграф". "Перничани разполагат с на... 

МВР предупреди за бум на лъжливи обаждания по Коледа и Нова година Представят се от името на мобилни
оператори Обещават бонуси и искат банкови данни и снимка на личната карта по Вайбър Телефонни измамници
задействаха нова схема, при която опразват банковите сметки и теглят кредит от името на жертвата, съобщиха
вчера от МВР. Криминалистите очакват бум на лъжливите обаждания за празниците около Кол... 

Настроенията сред германските търговци на дребно бяха помрачени през декември, тъй като предколедното
пазаруване беше слабо, а очакванията за следващите месеци останаха песимистични, показват резултатите от
проучване на института Ifo, цитирани от Ройтерс. Индикаторът на института Ifo за бизнес състоянието на търговията
на дребно се понижи до -12,1 пункта през последния месец на годината спрямо -8,... 

В днешно време, когато информацията е водеща сила, професионалната шпионска техника играе ключова роля в
различни области – от корпоративната сигурност до личната защита. Какви са нейните предимства и възможности,
потенциални рискове и недостатъци? Предимства на професионалната шпионска техника Специализираната
шпионска техника включва най-новите иновации в технологиите, което я прави изключително... 

Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. На прицел
са критичните медии в страната: с нов закон, маскиран като лост за защита на националния суверенитет, Виктор

Заглавие: Страх от мобилизацията в Украйна, мъжете смятат, че ще ги убият бързо
Дата: 21.12.2023 04:54
Медия: Факти

Заглавие: ФАКИРИ: Пернишките крадци са номер едно у нас!
Дата: 21.12.2023 10:02
Медия: Дейли Прес

Заглавие: С нова ало измама теглят кредит от твое име
Дата: 21.12.2023 09:49
Медия: Свободно слово

Заглавие: Германските търговци на дребно са разочаровани от слабото предколедно пазаруване
Дата: 21.12.2023 09:35
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Защо е важно да използваме професионална шпионска техника?
Дата: 21.12.2023 10:08
Медия: Телеграф

Заглавие: Унгария: Това ли е краят на свободните медии
Дата: 21.12.2023 10:28
Медия: Дневник

https://fakti.bg/world/841892-strah-ot-mobilizaciata-v-ukraina-majete-smatat-che-shte-gi-ubiat-barzo
http://www.dailypress-bg.com/%D1%84%D0%B0%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%88%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B4%D1%86%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D1%80-%D0%B5%D0%B4%D0%BD/
https://svobodnoslovo.eu/bulgaria/s-nova-alo-izmama-teglyat-kredit-ot-tvoe-ime/123747
https://bnr.bg/post/101925188/germanskite-targovci-na-drebno-sa-razocharovani-ot-slaboto-predkoledno-pazaruvane
https://telegraph.bg/pr/novini/zashto-e-vazhno-da-izpolzvame-profesionalna-shpionska-tehnika-399063
https://www.dnevnik.bg/sviat/2023/12/21/4568698_ungariia_tova_li_e_kraiat_na_svobodnite_medii/


Орбан очевидно цели да запуши устата на независимите медии. Ето какво е замислил: Текстът на новия закон
започва със своеобразен конспиративен разказ: Суверенитетът на Унгария е застр... 

Снимка: Pexels Хазартните оператори скочиха срещу високите данъци в Бюджет 2024. Те недоволстват заради
звишените с 300 % такси за поддържане на лиценз за хазартна дейност, повишения с 60% алтернативен данък и
предвидения срок за внасянето им, което беше прието от бюджетната комисия при обсъждането на бюджета за
следващата година. Според тях тези неща ще доведат до фалити и загуби на лицензи, като... 

САЩ изразиха в сряда безпокойство от приетия в Унгария закон срещу чуждестранното влияние, за който критици
се опасяват, че ще бъде използван за обуздаване на недоволството срещу правителството на премиера
националист Виктор Орбан, предадоха АФП и БТА. САЩ са "обезпокоени" от законодателството, което осигурява
"драконовски инструменти, които може да бъдат използвани за сплашване и наказване на тез... 

Заглавие: Хазартни оператори скочиха срещу високите данъци в Бюджет 2024
Дата: 21.12.2023 11:01
Медия: Petel.bg

Заглавие: САЩ са притеснени от ново законодателство в Унгария, насочено срещу чуждото влияние
Дата: 21.12.2023 11:00
Медия: Vratsa GUIDE

https://petel.bg/Hazartni-operatori-skochiha-sreshhu-visokite-danatsi-v-Byudzhet-2024-__506205
https://novini.vratsa.eu/bg/sasht-sa-pritesneni-ot-novo-zakonodatelstvo-v-ungariya-nasocheno-sreshtu-chuzhdoto-vliyanie/
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